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ZÁPIS č. 06/2015 

Zo zasadnutia komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna 

konaného dňa 10.09.2015 

 

 

 

Prítomní: Iveta Ledňová,  MUDr. Emília Bučková, Mgr. Iveta Húsenicová, Monika 

Medveďová, Jozef Baliak, Markéta Šuránková,  Mgr. Janka Zubáková. 

 

Ospravedlnení: MUDr. Eva Wolframová, Ľubica Štugnerová, M.A., Mgr. Eva Zákalická 

 

Prizvaní: JUDr. Mgr. Tatiana Štulrajterová – vedúca odboru  

 

 

 

Rokovanie viedol: Iveta Ledňová, podpredsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú 

starostlivosť o občanov 

 

 

Program: 

 1. Otvorenie 

 2. Materiály do MsZ – prerokovanie žiadosti MUDr. Oleksandra Granshchuka 

                o jednoizbový byt – osobitný zreteľ 

3. Rôzne  

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

 

K bodu 1 

 

Podpredsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna Iveta 

Ledňová po otvorení zasadnutia privítala všetkých prítomných. 

 

 

K bodu 2 

 

Materiály do MsZ: Komisii bola predložená žiadosť MUDr. Oleksandra Granshchuka  o prenájom  

bytových priestorov – poskytnutie ubytovania v jednoizbovom byte – prejednať ako prípad hodný 

osobitného zreteľa.  

 

 

 

Číslo spisu: Brezno 

2015/4981-3 14.09.2015 



 

Stanovisko komisie:  

 

Komisia po zvážení a vyhodnotení ostatných žiadostí, ktoré evidujeme, odporúča  Mestskému 

zastupiteľstvu žiadosť MUDr. Oleksandra Granshchuka  schváliť ako prípad hodný osobitného 

zreteľa.  

Prítomní: 6 

Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa  0 

 

 

K bodu 3 

 

Rôzne – vedúca odboru JUDr. Mgr. Tatiana Štulrajterová informovala komisiu o zavedení 

skúšobnej linky školského autobusu v mesiaci september na trase  Bujakovo – Mládežnícka ulica. 

Ďalej informovala o stretnutí na riešenie záškoláctva v meste Brezne konanom dňa 07.09.2015 

s inštitúciami mesta (polícia, lekári, školy) a prítomných poinformovala o spustení Centra 

komunitných aktivít v náhradných priestoroch, nakoľko pôvodné Komunitné centrum vyhorelo. 

 

 

K bodu 4 

 

Diskusia – MUDr. Emília Bučková navrhla kontroly v nájomných bytoch mesta – dodržiavanie 

pravidiel – v niektorých bytoch sa združuje viac občanov neoprávnene. 

 

 

K bodu 6 

 

Zasadnutie komisie ukončila podpredsedníčka Iveta Ledňová a poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MUDr. Eva Wolframová                                                            Mgr. Janka Zubáková 

  predsedníčka komisie                                                                        sekretárka komisie                                             

 

 

 


